
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Sander Loones, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Jean-Marie Dedecker, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Gijs, Emma, Elke en Isabelle: 
uw stem voor het Houtsche in Brussel

Op 9 juni 2024 trekken alle Vlamingen naar de stembus om hun vertegenwoordigers te verkiezen voor het Vlaams, federaal en 
Europees Parlement. Op de West-Vlaamse N-VA-lijst staan ook vier kandidaten uit Beernem, Oostkamp en Zedelgem. Gijs, Emma, 
Elke en Isabelle willen uw stem van de inwoners van ‘het Houtsche’ vertegenwoordigen in Brussel. Graag stellen we ze even voor. 

Gijs Degrande
4de plaats 
Vlaams Parlement

Gijs Degrande (43) was van 
2013 tot 2018 eerste schepen 
in Beernem. Tijdens de ge-
meenteraadsverkiezingen van 
2019 haalde hij het hoogste 
aantal voorkeurstemmen in 
Beernem. Door een monster-
verbond van de andere partij-
en werd de N-VA in Beernem 
echter naar de oppositieban-
ken verwezen. Gijs volgt sinds 
2007 de commissies Wonen, 
Erfgoed en Buitenlands Beleid 
voor de N-VA-fractie in het 
Vlaams Parlement.

Emma Casteleyn 
2de opvolger 
Vlaams Parlement

Emma Casteleyn (21) woont in 
Zedelgem. Als studente Han-
delsingenieur aan de UGent 
ligt haar focus op werkgelegen-
heid, economie, ondernemer-
schap, onderwijs en sport en 
alle facetten die de motor van 
ons Vlaanderen doen draaien. 
Als tweede opvolger voor het 
Vlaams Parlement is ze vastbe-
sloten om haar rol met enthou-
siasme te vervullen en de stem 
van de jongere generatie te 
vertegenwoordigen. 

Isabelle 
Vandenbrande  
13de plaats 
Kamer

Isabelle Vandenbrande (52) 
woont in Beernem, is interi-
euradviseur en zaakvoerder in 
een familiebedrijf. Ze is sinds 
2018 provincieraadslid en zet 
vooral in op handel en toe-
risme. Isabelle beschouwt de 
ondernemers en West-Vlaamse 
kmo’s dan ook als de Formule 
1 van de Vlaamse welvaart. 
Naast haar politieke activitei-
ten in de provincieraad en de 
partijraad is zij ook al jaren 
actief bij Markant Beernem.

Elke Robberechts
6de opvolger 
Kamer

Elke Robberechts (47) woont 
met haar man en twee kinderen 
in Oostkamp. Ze is secretaris 
van de lokale afdeling en sinds 
2021 zetelt ze in de gemeente-
raad, waar de N-VA de grootste 
oppositiepartij is. Jarenlang 
werkte ze als zelfstandige in de 
horeca. Nu combineert ze haar 
politiek engagement met een 
administratieve functie. Elke 
zet zich in voor een bloeiend 
ondernemersklimaat, helder 
integratiebeleid en extra steun 
voor kwetsbare kinderen.

Beernem
APRIL 2024, NR. 1 I V.U.: WOUTER DE CORTE, NIEUWENDORPE 63, 8730 OEDELEM

N-VA Beernemwww.n-va.be/beernembeernem@n-va.be
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N-VA gaat voluit voor toegankelijke handelszaken
De N-VA wil Beernemse handelaars en horeca-uitbaters een unieke kans geven om hun zaak toegankelijker te maken voor 
personen met een mobiliteitsbeperking. “Handelszaken moeten een plaats zijn waar iedereen zich welkom voelt, ook rolstoel-
gebruikers en mensen met een rollator of kinderwagen. Daarom stelden wij op de gemeenteraad van januari 2024 voor om in te 
stappen op het project Toegankelijke Handelszaken van Dito vzw”, stelt Lode Vanneste.

Bellend vlak
“Via dat project bezoeken vrijwilligers van Dito handelaars en horecazaken en 
geven ze tips en advies. De gemeente maakt een jaarlijks subsidiebedrag vrij. 
Handelaars die daarna hun pand toegankelijk maken met een bellend vlak, 
krijgen een toelage van de gemeente. Een bellend vlak is een verplaatsbare 
oprijplaat gecombineerd met een duidelijk logo en draadloze bel. Met een jaar-
lijkse som van 7.500 euro kunnen we bijvoorbeeld al tien winkels toegankelijk 
maken”, stelt Bart Vandermoere.

Cd&v en Groen waren enthousiast over het voorstel maar stemden het finaal 
toch weg op de gemeenteraad van 22 februari. Bart Vandermoere brengt het 
voorstel daarom opnieuw op de Raad voor Mensen met Beperking. 

Verjaardagsbox voor Beernemse  
kinderen in armoede
Wist u dat kinderen in armoede vaak uit de boot vallen op hun verjaardag? Simpelweg omdat ze geen 
cadeautjes krijgen of geen uitnodigingen voor een feestje kunnen uitdelen? “De N-VA wil die dag voor 
Beernemse kinderen niet ongemerkt laten voorbijgaan. Daarom stellen we voor om in samenwerking 
met de sociale dienst van de gemeente, de bib en de kindergemeenteraad een verjaardagsbox te voor-
zien voor kinderen waarvan de ouders het financieel moeilijk hebben. Want elk kind verdient een fijne 
verjaardag”, stelt raadslid Els Vyncke. Het gemeentebestuur wees jammer genoeg ons voorstel af.

Nadat meerderheid kinderticket wegstemt

N-VA maakt eigen prijslijst voor 
zwembad Drogenbrood
Midden februari besliste de gemeenteraad over de tarieven van het nieuwe zwem-
bad in Drogenbrood. “In de nieuwe prijslijst ontbreken aangepaste tickets voor 
kinderen, senioren en mindervaliden. Ook een familiepas of abonnementen voor 
drie, zes of twaalf maanden blijken niet mogelijk”, stelt Lode Vanneste. Hij vroeg 
om een extra kinderticket in te voeren maar cd&v en Groen stemden zijn voorstel 
weg. De N-VA maakte daarom symbolisch een eigen prijslijst en bevestigde dat aan 
de ingang van het nieuwe zwembad.

Maximale parkeerduur laadpalen verhogen naar vier uur
Op de gemeenteraad van januari stelde onze partij voor de maximale parkeer-
tijd bij elektrische laadpalen op het openbaar domein te verhogen van drie naar 
vier uur en dat enkel in te voeren van 8 uur tot 20 uur. 

“Zelfs een wagen met een kleine batterij is niet opgeladen in drie uur. Daarnaast 
willen we vermijden dat inwoners die ’s avonds de wagen opladen, in het holst van 
de nacht moeten opstaan om hun voertuig te verplaatsen”, stellen Lode Vanneste 
en Gilles Coene. 

Wij wilden de nieuwe maatregel meteen invoeren bij de nieuwe publieke laadpaal 
aan het appartementsgebouw Parkstraat 70. Cd&v, Groen en Vooruit stemden het 
voorstel echter weg. 

Els Vyncke Gemeenteraadslid



Cd&v laat Beernem achter met 27 miljoen euro schuld
Op 20 maart 2024 presenteerde de gemeentelijke administratie haar memorandum voor de volgende bestuursperiode. De resul-
taten en de conclusies van de Beernemse ambtenaren waren niet meteen om vrolijk van te worden. 

Door de belastingverhoging die cd&v, Groen en Vooruit in 2019 
invoerden, betaalde elke Beernemnaar vorig jaar in totaal 892 
euro. Een stijging met 33 procent in vergelijking met 2018, toen 
elke inwoner 601 euro aan lokale belastingen betaalde. Voor een 
gezin van vier personen betekent dat jaarlijks 1.164 euro extra 
gemeentelijke taksen.

1,25 miljoen voor zwembad
Het gemeentebestuur heeft geen enkel idee wat het onderhoud 
en het beheer van het nieuwe zwembad jaarlijks zullen kosten. 
Zo zal men vanaf 2025 elk jaar(!) 1,25 miljoen euro vrijmaken. 
Dat is 700.000 euro meer dan de onderhoudskosten van het vo-
rige zwembad, maar mogelijk zal dat bedrag niet eens volstaan. 
Door de afbetaling van het zwembad stijgt de gemeentelijke 
schuld van Beernem 2027 naar een recordbedrag van 27 miljoen 
euro.

Harde keuzes
De algemene slotconclusie is dat door het gevoerde beleid van 
cd&v, Groen en Vooruit de financiële ruimte voor de periode 
2026 - 2030 zeer beperkt is en dat er keuzes gemaakt moeten 
worden.

“Dus, na zes jaar aan het roer te hebben gestaan, komt het 
bestuur onder leiding van cd&v nu plotseling vertellen dat er 
keuzes moeten worden gemaakt. De harde waarheid is na-
tuurlijk dat het beleid van die bestuurs-
ploeg de financiële speelruimte voor de 
volgende ambtstermijn aanzienlijk heeft 
ingeperkt”, stelt onze fractievoorzitter 
Gijs Degrande.

Gijs Degrande Fractievoorzitter

Jong N-VA Beernem vraagt 
extra studieplaatsen in kerken 
Onze gloednieuwe jongerenafdeling wil het aantal studieplaatsen voor 
studenten in Beernem vergroten. Ze trok daarom symbolisch naar de 
kerk van Oedelem en maakte er een studieruimte. “De gemeente moet 
studeren in de kerkgebouwen zo breed mogelijk en zonder reservaties 
aanbieden. Tegelijk vragen we permanente blokplaatsen gedurende het 
hele jaar”, stellen Branco Francois, William Brysse, Elodie Wildemeer-
sch, Linde Ringoot en Gilles Coene. 

Wil je graag de jongerenafdeling van N-VA Beernem 
versterken? Neem vrijblijvend contact op met 
Branco Francois via 0470 053 838.

Nieuwe hondenweide in 
Sint-Joris-ten-Distel opent 
deuren op 1 juni
Op 1 juni 2024 is er de offi  ciële opening van de nieuwe honden-
weide in Sint-Joris-ten-Distel. De losloopzone situeert zich op een 
perceel aan het geboortebos in de Overleiestraat en meet in totaal 
1500 m². 

“De weide is toegankelijk via twee zelfsluitende poortjes en is voor-
zien van een kastanjehouten omheining van 1,5 meter hoog, een 
zitbank en onthaalbord”, stelt Lode Vanneste. Het was Lode die eind 
2020 een digitale enquête lanceerde over de aanleg van hondenweides 
in Beernem. Daarna bezorgde hij het gemeentebestuur een onder-
zoeksrapport met 19 potentiële locaties en 18 aanbevelingen. De 
voorbije jaren drong hij verschillende keren aan om een losloopzone 
aan te leggen in onze gemeente. Na bijna vier jaar is zijn voorstel 
eindelijk realiteit en dat is fantastisch nieuws voor de 3.366 honden in Beernem.
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